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Zápisnica zo zasadnutia AS FPV zo dňa 10.2.2016 
 

 
Prítomní: Mgr. J. Miština, PhD., RNDr. D. Chmelová, PhD., doc. RNDr. M. Ondrejovič, 

PhD., PaedDr. M. Ölvecký, PhD., Ing. J. Jurinová, PhD., Ing. M. Šimon, PhD., Ing. E. 

Ürgeová, PhD., Ing. A. Vadkertiová, PhD., Mgr. A. Packová, L. Brániková, Bc. S. 

Horváthová, Bc. M. Kytiková, prof. Ing. R. Boča, DrSc., dekan FPV, doc. Mgr. A. Marček 

Chorvátová, DrSc. 

 

Ospravedlnení: doc. Ing. A. Godány, CSc., Mgr. P. Nemeček, PhD., M. Klotton, B. Strna 

 

Navrhovaný program riadneho zasadnutia AS FPV: 

 

1. Kontrola uznesení;  

2. Správa o činnosti AS FPV UCM za obdobie roku 2015;  

3. Rozšírenie organizačnej štruktúry fakulty o Katedru biofyziky;  

4. Doplnenie organizačného poriadku o Katedru biofyziky a o zmeny v kontexte rozvoja 

fakulty;  

5. Doplnenie Vedeckej rady Fakulty prírodných vied o doc. RNDr. Martina Pipíšku, PhD.;  

6. Informácia o rokovaniach o príprave rozpočtu univerzity na rok 2016;  

7. Rozličné.  

 

 V úvode predseda AS FPV privítal všetkých členov senátu a prítomných hostí. Navrhol 

zmenu programu zasadnutia tak, aby bol bod 6. Informácia o rokovaniach o príprave 

rozpočtu univerzity na rok 2016 prerokovaný po bode 2. Správa o činnosti AS FPV UCM za 

obdobie roku 2015. Dal hlasovať o navrhovanej zmene v  programe zasadnutia. Členovia AS 

FPV verejne hlasovali o predloženom návrhu nasledovne:  

 

ZA: 12  PROTI: 0    ZDRŽAL SA: 0 

 

 Na základe výsledku hlasovania rokovanie pokračovalo podľa schváleného programu: 

1. Kontrola uznesení;  

2. Správa o činnosti AS FPV UCM za obdobie roku 2015;  

3. Informácia o rokovaniach o príprave rozpočtu univerzity na rok 2016;  

4. Rozšírenie organizačnej štruktúry fakulty o Katedru biofyziky;  

5. Doplnenie organizačného poriadku o Katedru biofyziky a o zmeny v kontexte rozvoja 

fakulty;  

6. Doplnenie Vedeckej rady Fakulty prírodných vied o doc. RNDr. Martina Pipíšku, PhD.;  

7. Rozličné.  

 

Na návrh predsedu AS FPV senát schválil Mgr. A. Packovú za overovateľa zápisnice. 
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1) Kontrola uznesení 

Uznesenia zo zasadnutia AS FPV zo dňa 5.10.2015 boli formálne, splnené. 

 

2) Správa o činnosti AS FPV UCM za obdobie roku 2015 

Správu o činnosti AS FPV za rok 2015 predniesol predseda AS FPV Mgr. Juraj Miština, PhD. 

Správu o činnosti dostali všetci členovia AS FPV vopred, prostredníctvom e-mailu, aby sa 

s ňou mohli oboznámiť pred zasadnutím AS FPV. Predseda senátu pripomenul, že rok 2016 je 

posledným rokom pôsobenia súčasného a tiež je rokom voľby nového AS FPV.  

Dekan FPV pripomenul, že na senát bola správa o hospodárení za rok 2014 predložená 

neskoro, v októbri roku 2015 a zároveň prisľúbil, že správa o hospodárení za rok 2015 bude 

predložená po ročnej uzávierke, do konca letného semestra. 

Uznesenie:  AS FPV berie na vedomie Správu o činnosti AS FPV za rok 2015 

 

3) Informácia o rokovaniach o príprave rozpočtu univerzity na rok 2016 

Predseda AS FPV informoval členov senátu, že do zasadnutia senátu prebehli rokovania na 

úrovni UCM za účasti zástupcov všetkých fakúlt, rozpočtová komisia na prvom stretnutí 

prerokovala ideové rozdelenie rozpočtu, na druhom zasadnutí, ktoré bolo 9.2.2016, odporučila 

rektorovi UCM predložiť  návrh rozpočtu na schválenie v AS UCM a správnej rade UCM. 

 Dekan fakulty zhodnotil navrhovaný rozpočet ako spravodlivý pre fakulty. Poukázal na fakt, 

že v návrhu rozpočtu sú v rámci rozdelenia dotácií vyčlenené finančné prostriedky na 

financovanie doktorandov, úhrady energií a nájom a údržba budov, vrátane financií na 

rekonštrukciu budov FPV v kapitole centrálnych výdavkov UCM.  

Dekan fakulty zároveň pripomenul, že rozpočet na minulý rok, 2015, bol pre FPV 

nepriaznivý, z tohto dôvodu došlo k znižovaniu stavu zamestnancov na 60.  

Predseda senátu pripomenul členom AS FPV, že návrh rozpočtu na rok 2016, tak, ako bol 

predložený rozpočtovej komisii má zo strany FPV podporu. 

Ing. Jurinová mala na zástupcov FPV, ktorí boli na rokovaní rozpočtovej komisie otázku, či 

boli pri tvorbe rozpočtu zohľadňované koeficienty náročnosti štúdia. Zástupcovia FPV 

v rozpočtovej komisii, dekan FPV a predseda AS FPV potvrdili, že koeficienty boli 

zohľadnené. 

Doc. Ondrejovič mal na vedenie fakulty otázku, aké sú mesačné náklady FPV.  

Dekan fakulty odpovedal, že mesačne sa na FPV vyplatí 64 tis. €, plus 22 tis. € odvody. Bez 

odmien je na FPV potreba na 11 mesiacov 946 tis. €. Jeden mesiac plánuje vedenie vykryť 

z vlastných zdrojov. Podľa predloženého návrhu rozpočtu by mala FPV získať 963 tis. €, 

rozdiel 17 tis. € plánuje dekan FPV ponechať ako platovú rezervu. 

Uznesenie:  AS FPV berie na vedomie informáciu o rokovaniach o príprave rozpočtu 

univerzity na rok 2016 
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4) Rozšírenie organizačnej štruktúry fakulty o Katedru biofyziky 

Ďalší bod programu zdôvodnil dekan FPV. Uviedol, že na FPV sú akreditované dva 

doktorandské študijné programy v dvoch vedných oblastiach. V prípade, že sa bude 

akreditovať doktorandský študijný program biotechnológie, zvýši sa počet študijných 

programov, ale nedôjde k zvýšeniu počtu vedných oblastí, čo môže mať v budúcnosti vplyv 

na komplexnú akreditáciu. Z tohto dôvodu má vedenie FPV zámer pripraviť na akreditovanie 

také doktorandské študijné programy, ktoré budú v ďalších vedných oblastiach.  Ako 

perspektívne by mohli byť študijné programy v oblasti výskumu fyzika, resp. 

environmentalistika.  

Z hľadiska týchto vízií je dôležité zabezpečiť, aby na FPV bola zriadená katedra biofyziky, 

ktorá by sa odlišovala od iných pracovísk fyziky na Slovensku, a tak vzniklo zázemie pre 

prípravu nových študijných programov. 

Prodekanka doc. Mgr. A. Marček Chorvátová, DrSc. predstavila víziu náplne výskumu 

a študijného programu biofyzika. Zdôraznila, že na Slovensku nie je možnosť štúdia fyziky so 

zameraním na biozobrazovanie a klinické využitie v biomedicínskej fyzike. V prípade 

zriadenia katedry je možnosť aby sa členovia katedry zapojili do projektov zameraných na 

podchytenie záujmu žiakov ZŠ a SŠ v tejto oblasti. Zároveň bude možnosť využívať prístroje 

na výskum na základe spolupráce s ďalšími organizáciami, resp. pracovníci katedry sa 

v spolupráci s ďalšími katedrami budú môcť uchádzať o vedecké granty. 

Doc. Ondrejovič sa vedenia fakulty spýtal ako je plánované zabezpečenie finančných 

nákladov katedry. Dekan fakulty odpovedal, že v prvej fáze môže byť katedra obsadená 

pracovníkmi fakulty, ktorí majú výstupy v danej vednej oblasti. Konkrétne bude vypísané 

výberové konanie na obsadenie 2 miest docenta. Perspektívne, najskôr v ďalšom 

akademickom roku, môžu byť vypísané výberové konania na ďalšie pracovné miesta, na 

miesto profesor a technika. 

Predseda senátu v diskusii navrhol, aby vlastné finančné zdroje získané za externé štúdium 

boli použité na rozvoj KAI. 

Po ukončení diskusie k tomuto bodu programu dal predseda AS FPV  hlasovať o rozšírení 

organizačnej štruktúry fakulty o Katedru biofyziky. Jedenásti členovia AS FPV, prítomní na 

hlasovaní, verejne hlasovali o predloženom návrhu nasledovne:  

ZA: 7  PROTI: 4    ZDRŽAL SA: 0 
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5) Doplnenie organizačného poriadku o Katedru biofyziky a o zmeny v kontexte rozvoja 

fakulty 

V nadväznosti na predchádzajúci bod rokovania predniesol dekan fakulty návrh na doplnenie 

organizačného poriadku FPV o katedry biofyziky. Zároveň tento návrh rozšíril o funkciu 

vedúceho Analyticko-diagnostického centra, ktoré bude zriadené ako spoločný analytický 

priestor pre katedry chémie, biotechnológií, biológie a ekochémie a rádioekológie 

v Špačinciach.  

Po ukončení diskusie k tomuto bodu programu dal predseda AS FPV  hlasovať o doplnení 

organizačného poriadku o Katedru biofyziky a o zmeny v kontexte rozvoja fakulty. Členovia 

AS FPV verejne hlasovali o predloženom návrhu nasledovne:  

ZA: 11  PROTI: 0    ZDRŽAL SA: 0 

 

6) Doplnenie Vedeckej rady Fakulty prírodných vied o doc. RNDr. Martina Pipíšku, PhD. 

Dekan fakulty zdôvodnil návrh na doplnenie VR FPV o doc. Pipíšku,  ktorý sa habilitoval na 

konci roku 2015. Pripomenul, že je v záujem fakulty, aby vo VR FPV boli zastúpení interní 

členovia s vedeckou činnosťou s medzinárodným ohlasom. V prílohe pozvánky na zasadnutie 

AS FPV všetci členovia senátu dostali vedecko-pedagogickú charakteristiku doc. Pipíšku. 

Na základe návrhu predsedu AS FPV senát zvolil členov volebnej komisie pre dnešné 

hlasovanie: PaedDr. M. Ölveckého, PhD. a Mgr. A. Packovú, ktorá bola zvolená za 

predsedníčku volebnej komisie.  

V tajných voľbách sa hlasovalo o doplnení VR FPV o doc. RNDr. M. Pipíšku, PhD. Po 

sčítaní hlasov predsedníčka volebnej komisie skonštatovala, že doc. Pipíška bol zvolený za 

interného člena VR FPV väčšinou hlasov (10 za/ 1 proti).  

Uznesenie: doc. RNDr. M. Pipíška, PhD. sa stal interným členom VR FPV. 

 

7) Rozličné 

Ing. E. Ürgeová sa spýtala dekana fakulty, či vedenie FPV UCM bude aj v budúcnosti 

pokračovať v organizovaní akcie Veda v CenTTtre. Dekan fakulty potvrdil úmysel v začatej 

tradícii prednášok pre širokú verejnosť pokračovať v letnom semestri. 

 

V Trnave dňa 10.02.2016       Mgr. Juraj Miština, PhD.  

predseda AS FPV UCM  

Zapísala: Ing. Eva Ürgeová, PhD.  

 

Overila: Mgr. Alena Packová 


